
UCHWAŁA NR L/397/22
Rady Miejskiej w Jędrzejowie

z dnia 27 stycznia 2022 r.

w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Centrum Kultury

Na podstawie art.18b ust.1 ustawy z dria s marca 1990 roku o samorządzie gminnym

(Dz. U. z 2021 r. poz.1372, poz.1834) oraz art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku
-Kodeks postępowania administracyjnego (Dz.U. z 2021  r. poz.  735, poz.  1491  i poz.  2052)

Rada Miejska w Jędrzejowie uchwala co następuje:

§1.

Po  rozpatrzeniu  skargi  z  dnia  6  sieipnia  2021   r.   (doręczonej   Radzie  Miejskiej  w
Jędrzejowie  w  dniu  13  sierpnia  2021  r.),  uzupełnionej  pismem  z  dnia  14  września  2021  r.

(doręczonym  Radzie  Miejskiej   w Jędrzejowie  w  dniu  29  września  2021   r.)  na  działania
Dyrektora Centnm Kultury w Jędrzejowie, po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji Rady Miej skiej w Jędrzejowie -stwierdza się, że przedmiotowa skarga nie
jest zasadna z przyczyn określonych w uzasadnieniu niniejszej uchwały.

§2.
Wykonanie uchwały, w tym m.in. przesłanie skarżącej kopii niniejszej uchwały wraz z

uzasadnieriem powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

§3.
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.



UZASADNIENIE

W  dniu   13   sierpnia  2021   r.   do   Rady  Miejskiej   w  Jędrzejowie  wpłynęła  skarga
Stowarzyszenia EKS-tremum (uzupełriona pismem doręczonym w dniu 29 września 2021  r.)
na działania Dyrektora Centnm Kultury w Jędrzejowie.

Zgodnie z  §  76  Statutu Gminy Jędrzejów (Dz.  Urz.  Woj.  Święt.  z 2018 r. poz.  3461)

powyższa skarga była rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Jędrzejowie na posiedzeniach w dniach: 30 września, 22 paździemika i 20 grudnia 2021 r.

Z uwagi na fakt, iż skarga nie spełniała wszystkich wymogów fomalnych określonych
przez  Kodeks  postępowania  administracyjnego  (nieczytelny  podpis  i  brak  określenia  na
pieczątce  nagłówkowej  kto  w  imieniu  stowarzyszenia  skargę  podpisał  i  czy jest  to  osoba
uprawniona   do   reprezentowania   stowarzyszenia)   pismem   z   dnia   6   września   2021    r.
Przewodniczący Rady Miejskiej wezwał do jej uzupełnieria w powyższym zakresie.

Na pierwszym  ze wzmiankowanych posiedzeń w dniu  30  września 2021  r.  Komisja
stwierdziła, iż skarga nie została uzupełniona zatem nie spełnia wymagań fomalnych i tym
samym jest nieskuteczma. Jak wzmiankowano wyżej uzupełnienie takie zostało jednak przez
skarżącego  przedłożone.  Jednakże  z  uwagi  na  trwającą  pandemię  i  zaostrzone  procedury
bezpieczeństwa  sanitamego  korespondencja  wpływająca  do  uzędu  podlega  tak  zwanej
kwarantamie  tzn.  jest  otwierana  dopiero  następnego  dnia,  a  następnie  w  ramach  obiegu
dokumentów przesyłana do właściwych komórek urzędu. Zatem w dniu posiedzeria, czyli 30
września 2021  r.  Komisja nie miała wiedzy,  że  skarżący  uzupełnił ją w  skutec2ny  sposób.
W  tej  sytuacji  Komisja  po  raz  pierwszy  merytorycznie  rozpoznawała  skargę  na  kolejnym
posiedzeniu,  tj.  w  dniu  22  paździemika  2021  r.,  na  które  została  zaproszona  Pani  Prezes
Zarządu Stowarzyszeria EKS-tremum. Osoba ta złożyła stosowne wyjaśnienia podtrzymując
argumentację zawartą w skardze, czyli wyjaśniając, że Dyrektor Centnm Kultury usunął ze
stron   intemetowych   swojej    instytucji   całość   dokumentacji   związanej    z   działalnością
prowadzonego  aktualnie  przez  stowarzyszenie  zespołu tanecznego  EKS-tremum.  Powyższa
okoliczność znaczrie utrudnia bieżącą działalność zespoł\Ą który został niejako „pozbawiony
swej historii".

Na kolejnym posiedzeniu w dniu 20  grudnia 2021  r.  Komisja wysłuchała wyjaśnień
Dyrektora Centnm Kultury. Dyrektor przedstawił członkom Komisji wydruki z linkami do
stron  w  archiwum  intemetowym  Centnm  Kultury,  na  których  są  materiały  związane  z
działalnością zespołu EKS-termum w okresie gdy jego działalność była związana z Centnm
Kultury.   Wyjaśnił,  że  wprawdzie  obecnie  na  stronach  Centnm  Kultury  brak  osobnego
odnośnika kierującego  do  materiałów  z\riązanych  wyłącznie  z  działalnością  zespołu  EKS-
tremum, jednak materiały takie nie zostały usunięte i znajdują się na poszczególnych stronach
archiwum intemetowego  Centnm Kultury.  Członkowie Komisji posiadając na posiedzeniu
dostęp  do  intemetu  zweryfikowali  powyższe  twierdzenia  i  stwierdzili,  że  faktycznie  w
archiwum  intemetowym  Centnm  Kultury  znajdują  się  infomacje  poświęcone  działalności
zespołu  EKS-tremum.  Materiały  te  nie  są  zgromadzone  pod jednym  odnośnikiem  i  nie  są
chronologicznie usystematyzowane. Utrudnia to wprawdzie prześledzenie działalności i historii
zespołu z  czasów współpracy  z Centnm  Kultury, jednakże  sama dokumentacja dotycząca
zespołu nie została definitywnie usunięta ze stron intematowych.



Uwzględniając powyższe okolic2ności Komisja jednogłośnie uznała, iż skarga nie jest
zasadna   i   sporządziła   dla   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie   stosowny   projekt   uchwały
rozpatruj ącej skargę.

Rada Miejska w Jędrzejowie w oparciu o zaprezentowane wyżej  stanowisko Komisji
uznała skargę za niezasadną i podjęła ririejszą uchwałę.

Przewodricząca Komisj i
Skarg, Wniosków i Petycji

Karolina Jarosz


